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Protokół posiedzenia nr 43/2021 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 31 maja 2021r. od godz. 16.00 do godz. 17:15 

 

Skład komisji – 10 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 10 członków – lista obecności 

stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wyjazdowym udział wzięli:  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Ewa Sadowska  

Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. w Kętrzynie Dariusz Cycan  

Kierownik schroniska dla bezdomnych zwierząt w Pudwągach – Elżbieta Dąbrowska 

Dyrektor PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. w Kętrzynie – Joanna Dębowska 

Ad. pkt  1. 

Posiedzenie wyjazdowe otworzył Krystian Abramowicz - Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz przedstawił porządek obrad - zgodnie z zał. nr 2 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Ocena funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Pudwągach.  

3.1.część wyjściowa, godz. 16.00 - wizytacja schroniska.  

3.2.część stacjonarna (Ratusz, sala nr 6) – ocena funkcjonowania schroniska.  

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe do Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Pudwągąch celem 

sprawdzenia warunków bytowych przebywających tam zwierząt - psów i kotów. 

Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. w Kętrzynie Dariusz Cycan  – poinformował, że schronisko 

powstało w 2011 roku. Zostało zbudowane ze środków gmin powiatu kętrzyńskiego – Związku Gmin 

Barcja. Schroniskiem zajmuje się Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „ Komunalnik” Sp. z o.o.  

z siedzibą w Kętrzynie. W schronisku pracuje na stałe 4 opiekunów, którzy  są wspierani przez 

wolontariuszy. Obecnej na terenie schroniska przebywa 182 psy i 37 kotów. Wszystkie zwierzęta, 

które trafiają do schroniska są objęte opieką weterynaryjną,  sterylizowane oraz chipowane. 

Komisja po dokonania oględzin terenu schroniska oraz  warunków bytowych zwierząt  nie wniosła 

uwag. Natomiast wnioskuje o dofinasowanie  zakupu samochodu, przystosowanego do przewozu 

zwierząt na potrzeby Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Pudwągach.  

 

4. Informacja, zapytania i wolne wnioski. 

Radni nie wnieśli zapytań i wniosków 
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Ad. pkt 5 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął wyjazdowe posiedzenie. 

 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.  
Protokołowała: Joanna Golińska  
 
 
 
 
 

Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący 
Komisji Gospodarki Komunalnej 

( - ) Krystian Aleksander Abramowicz 

 


